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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DEL DIA 27 DE JULIOL DE 2022 

Identificació de la sessió: 
Núm.  PLE2022000007  
Caràcter: Sessió Ordinària 
Data: 27 de juliol de 2022 
Hora d’inici: 19:30 h 
Hora de fi: 20:30 h 
Lloc: Sala de Plens 

Hi assisteixen: 

Sr. Maurici Jiménez Ruiz, alcalde, regidor delegat d’Hisenda, Comunicació, Seguretat 
Ciutadana i Protecció Civil (PSC-PMC) 

Sra. Mònica Ríos García, regidora delegada de Dinamització Comunitària, Participació
Ciutadana, Recursos Humans i Igualtat i Diversitat (PSC-PMC) 

Sr. Carles Méndez López, 2n  tinent d’alcalde, regidor delegat de Serveis i Medi Ambient 
(PSC-PMC) 

Sra. Pilar Ferrero Fresno, regidora delegada de Benestar Social, Salut Pública i Noves
Tecnologies (PSC-PMC) 

Sr. Josep Amat Calvet, 4rt tinent d’alcalde, regidor delegat de Cultura i Ensenyament 
(PSC-PMC) 

Sra. Montserrat Rovira Ramos, 1a  tinenta d’alcalde, regidora delegada d’Acció
Territorial i Urbanisme (ERC-AM) 

Sr. Joan Barceló Marull, 5è tinent d’alcalde,  regidor delegat de Promoció Econòmica, 
Activitats Econòmiques i Via Pública (ERC-AM) 

Sra. Jenny  Xufré Marcé, regidora delegada de Turisme (ERC-AM) 

Sr. Pedro Torres López, 3r tinent d’alcalde, regidor delegat d’Infància, Joventut i Esports 
(VAeC-ECG) 

Sr. Joan Giraut Cot, regidor (JxCat) 

Sra. Pilar Rojas Molina, regidora (JxCat) 

Sra. Mònica Mir Cruañas, regidora (JxCat) 

Sra. Emma Gimbernat Fusté, regidora (JxCat) 

Sr. Adrià Tauler Bona, regidor (SOM-TE) 

Sra. Sònia Sànchez Ruart, regidora (SOM-TE) 

Sr. José Luís Villa Montava, regidor (C’s) 
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Sr. Christian Prat Galceran, regidor 
 
 
Secretari:  
 
Sr. Tomàs Soler Navarro, assistit de la funcionària Sra. Margarita Casanovas Mercadé 
 
Interventor: 
 
Sr. Josep Serra Oliveras 
  
 
ORDRE DEL DIA  
 
1.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior. 

2.- Control dels Òrgans de Govern - Informació de l'Alcaldia. 

2.1.- Moviments de plantilla. 

2.2.- Subvencions. 

2.3.- Contractes majors. 

2.4.- Relació de decrets. 

2.5.- Resolucions judicials. 

3.- Dictàmens. 

3.1.- Turisme. Pla Estratègic de Turisme de Castell d'Aro, Platja d'Aro i S'Agaró 2022-2027 

- Declaració dels objectius estratègics de turisme. 

3.2.- Intervenció. Aprovar la bonificació del 95%,  tenint en compte només la superfície de 

273m2 (476m2-203m2),  on es confirma que el Casino Castellarenc desenvolupa l'activitat 

d'especial interès i utilitat municipal per concórrer circumstàncies socials, culturals i 

historicoartístiques.   Import bonif 998,99€ . 

3.3.- Intervenció. Aprovació reconeixement extrajudicial de crèdit d'obligacions de 

l'expedient Núm. GENE2022005765 (X2022005858). 

3.4.- Àrea Serveis i Medi Ambient. Modificació derogant article 17 i Annex 3 de 

l'Ordenança reguladora de la neteja municipal i la gestió de residus de Castell-Platja d'Aro. 

4.- Assumptes urgents. 

4.1.- Intervenció. Aprovació de reconeixement extrajudicial de Crèdit d'obligacions de 

l'expedient Núm. GENE2022005802 (X2022005896) 

5.- Precs i preguntes. 
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Desenvolupament de la sessió  
 
Un cop el secretari ha comprovat l’existència del quòrum que cal perquè es pugui iniciar 
la sessió, es comencen a tractar els assumptes inclosos en l’ordre del dia. 
 
 
1.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior. 

S’aprova per unanimitat dels 17 membres assistents que integren el Ple de l’ajuntament, 
l’acta de la darrera sessió celebrada el dia 22 de juny de 2022. 
 

2.- Control dels Òrgans de Govern - Informació de l'Alcaldia. 

El Sr. Christian Prat pregunta quines són les funcions de l’agent cívic recentment 
contractat per a la zona d’estacionament d’autocaravanes. També pregunta si està amb 
estret contacte amb la policia local. 
 
L’alcalde li contesta que les funcions principals són el control de l’estacionament màxim 
de 48 hores i que si que està en contacte directe amb la policia local. No obstant no es 
cobreixen les 24 hores del dia ja que l’agent cívic fa el seu horari, llavors correspon a la 
policia local fer rondes de control. També fa funcions a l’entorn del Parc dels estanys. 
 
 
3.- Dictàmens. 
 
3.1.- Turisme. Pla Estratègic de Turisme de Castell d'Aro, Platja d'Aro i S'Agaró 
2022-2027 - Declaració dels objectius estratègics de turisme. 
 
TURISME – EXPEDIENT GENE 2022005657 – X 20220054747 

PLA ESTRATÈGIC DE TURISME DE CASTELL D'ARO, PLATJA D'ARO I S'AGARÓ 

2022-2027 - DECLARACIÓ DELS OBJECTIUS ESTRATÈGICS DE TURISME 

PROPOSTA D’ACORD 

El Pla estratègic de Turisme de Castell d’Aro, Platja d’Aro i S’Agaró 2022-2027, és un 
conjunt d’accions imprescindibles per poder posar en marxa i donar continuïtat a les 
actuacions necessàries per esdevenir un instrument en la promoció, comercialització i 
posicionament del municipi i del teixit empresarial en l’àmbit turístic a nivell nacional i 
internacional.  
 
La promoció turística és la difusió d’un destí i de tot el que s’hi pot trobar. Amb aquesta 
difusió s’inclou el conjunt d’actuacions que permetin el desenvolupament de la  
destinació, el creixement i millora de l’economia i l’augment de turistes i visitants.  
 
Per portar a terme el desenvolupament d’aquest pla estratègic és imprescindible 
incentivar la implicació de tots els professionals turístics del municipi, tant en l’àmbit 
públic com en el privat fomentant del treball transversal público-privat i de  co-governança 
de tots.  
  
Una vegada elaborada la diagnosi del Pla Estratègic per part de l’empresa Intueri,  tenint 
en compte els resultats dels estudis 2019, 2020 i 2021 realitzats per la Universitat de 
Girona en relació amb el Perfil del Turista  a més a més  dels indicadors dels què disposa 
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aquest consistori es proposa l’aprovació de la Declaració d’Objectius Estratègics de 
Turisme pel municipi de Castell d’Aro, Platja d’’Aro i  S’Agaró ( 2022 -2027). 
 

Pet tot això l’exposat, el Ple de l’ajuntament, 

ACORDA: 

Aprovar la Declaració d’Objectius Estratègics de Turisme per Castell d’Aro, Platja d’Aro i 

S’Agaró 2022-2027, annex al present document.   

******************** 
 
El secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 
 
La Sra. Jenny Xufré explica els antecedents, objectius indicadors i propostes d’actuació 
del pla estratègic de turisme, així com la declaració dels objectius estratègics de turisme. 
 
Intervencions: 
 
El Sr. Christian Prat creu que hauria de ser un pla viu i n’espera el seu èxit. Diu que hi 
votarà a favor. 
 
El Sr. Adrià Tauler diu sumar-se a l’opinió del Sr. Prat i creu que depèn de l’equip de 
govern fer-ne el seguiment. Votaran a favor. 
 
El Sr. Joan Giraut diu que la presentació del pla estratègic ara fa un parell d’anys li va 
semblar bé, però ja hi van trobar a faltar aleshores algunes concrecions. Avui s’aproven 
uns objectius però encara troben a faltar la concreció del pla. Considera que hi ha uns 
plantejaments molt genèrics i diu que pensava que es treballaria més a les comissions 
informativa on haguessin fet les seves aportacions. Compara el pla municipal  amb el del 
Patronat de Turisme de 2011 i en llegeix alguns apartats d’un i l’altra i conclou que s’ha 
de treballar encara més en les comissions. Diu que la millor promoció -al seu entendre- 
és el boca a orella i el nostre pla l’hauria de contemplar. S’abstindran en la votació. 
 
L’alcalde contesta que aquest pla és el primer pla estratègic de turisme del municipi i que 
s’ha estat treballant durant uns 3 anys i mig. Fa una diagnosi de l’origen del turista; el 
perquè ens visita i que troben a faltar. Diferents sectors del municipi han treballat 
aquestes dades i s’han concretat en un pla d’acció (que té unes 40 pàgines) i que 
resumeix. Diu al Sr. Tauler que ha de ser l’ajuntament, els polítics i els professionals del 
municipi els que han de fer-ne el seguiment i el Consell Local de Desenvolupament 
econòmic no només l’equip de govern.  Diu al Sr. Giraut que sembla que no hagin llegit el 
mateix document i detalla aspectes del pla que ha comentat el Sr. Giraut com ara el 
Màrqueting, en el que es preveuen 10 línies d’acció, etc. Pensa que si que hi ha 
concreció i ha estat aprovat pel 100% dels professionals del municipi presents en el 
Consell Local de desenvolupament Econòmic. 
 
Votació: 
 
A favor:  13 ( PSC; ERC; VAeC; C’s; Christian Prat) 
Abstenció:  4 (Junts) 
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caràcter popular i de dinamització del poble amb l’ interès de que perdurin les arrels i les 

tradicions d’aquest. 

A més a més, el Casino Castellarenc ha treballat i treballa per a potenciar i mantenir el 
sentiment de poble i la identitat d’aquest. 

El Casino Castellarenc organitza de manera regular i habitual en el transcurs de l´any tot 

una sèrie d´activitats de caire lúdic i cultural. 

Enguany es reprendrà l´organització de les activitats principals, organitzades per 

l´Associació Casino Castellarenc, com son la Festa de Pasqüetes i la Festa Major de 

Castell d´Aro. 

A banda de la Festa Major i la Festa de Pasqüetes es preveu recuperar l´organització 

d´altres activitats a mesura que les restriccions derivades de la Covid 19 ho facin 

possible. 

Així mateix cal destacar que la cessió de les sales del Casino a associacions, partits, 

polítics, etc per la celebració d´assemblees, reunions i activitats en general s´anirà 

reprenent de forma paulatina.(...)” 

Atès que en l’Immoble pel qual es sol·licita la bonificació, es desenvolupen  altres 

activitats que no són d’especial interés,  segons informe emès per la Cap de Rendes on 

disposa que: 

“(...) De l’estudi de l’expedient i segons documentació presentada (plànol de l’arquitecte 

tècnic detallant les superfícies de les activitats de bar restaurant (203,35m2) i de 

l’Associació (192,08m2),  així com la comprovació a l’Agencia Tributària de la declaració 

censal de l’IAE,  resulta que l’activitat de Bar-Restaurant s’exerceix en una superfície total 

de 203m2.  

Per tant i per tot el que s’ha exposat es proposa el següent:  

Aprovar la bonificació del 95%,  tenint en compte només la superfície de 273m2 (476m2-

203m2),  on es confirma que el Casino Castellarenc desenvolupa l’activitat d’especial 

interès i utilitat municipal per concórrer circumstàncies socials, culturals i 

historicoartístiques.   (...)”  

Per tot l’exposat, el Ple de l’ajuntament,   

ACORDA 

PRIMER.- Declarar que l’Immoble titularitat de l’Associació Casino Castellarenc ubicat a 

l’Av. de la Platja, 44 , és un immoble en el qual desenvolupa en 273m2 de la seva 

totalitat, activitats d’especial interès i utilitat municipal per concórrer circumstàncies 

socials, culturals i historicoartístiques.  

SEGON.- Aprovar la bonificació del 95 per cent de l’IBI de la finca de referència i per tant 

aplicar en el rebut de padró, tenint en compte només la superfície de 273m2 (476m2-

203m2):  
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******************** 
 
L’interventor llegeix la part dispositiva dl dictamen i el detall de les factures que si 
recullen. 
 
L’alcalde diu que, com a cada ple, fa unes quantes sessions, es porten al Ple aquestes 
obligacions. Diu que s’ha regularitzat el rènting dels cotxes de la policia i que en els 
propers dies quedarà resolt el lloguer del local del jutjat de pau amb la contractació d’un 
nou espai. 
 
Intervencions: 
 
El Sr. Christian Prat diu que té el mateix posicionament de cada sessió plenària i que, tot 
i haver-se fet la feina al no haver-se seguit el procediment correctament s’abstindrà. 
 
El Sr. Adrià Tauler diu que pel mateix motiu i tal com ha manifestat en altres plens, 
votaran en contra. 
 
El Sr. Joan Giraut diu que el seu grup votarà a favor. 
 
Votació: 
 
A favor:  14 ( PSC, ERC, VAeC, JUNTS i C’s.) 
En contra:  2 (SOM) 
Abstenció:  1 (Christian Prat) 
 
 
3.4.- Àrea Serveis i Medi Ambient. Modificació derogant article 17 i Annex 3 de 
l'Ordenança reguladora de la neteja municipal i la gestió de residus de Castell-
Platja d'Aro. 
 
Vist l’informe del responsable del Departament de Serveis i Medi Ambient proposant la 

conveniència de la modificació de l’Ordenança Reguladora de la neteja municipal i de la 

gestió de residus de Castell-Platja d'Aro , derogant l’article 17 i l’Annex 3. 

Vist l’informe de Secretaria la conveniència de l’esmentada modificació derogant l’article 

17 i Annex 3. 

De conformitat amb el que disposen els articles 22.2.d),  47.2.f) 49 i 70.2 de la Llei 

7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases del Règim Local, en concordança amb els 

articles 52.2.d), 114.3.a) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el 

Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, i amb els articles 58 i 

següents del Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens Locals, aprovat per Decret 

179/95, de 13 de juny, i la resta de legislació aplicable, així com l'informe emès al 

respecte per la Secretaria de la Corporació, el Ple de l’ajuntament,  

ACORDA 

Primer. Aprovar inicialment la modificació de l’Ordenança Reguladora de la neteja 

municipal i de la gestió de residus de Castell-Platja d’Aro, derogant l’article 17 i Annex 3. 
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Segon. Sotmetre aquest acord i tot l’expedient administratiu a informació pública  per un 

termini de trenta dies hàbils, a l’efecte de la presentació de reclamacions i/o 

suggeriments, mitjançant la inserció del corresponent Edicte en el Butlletí Oficial de la 

Província, en el Diari Oficial de la Generalitat, en un diari dels de major difusió de la 

Província i en el Tauler d’ Anuncis d’aquesta Corporació i web municipal, transcorregut el 

qual sense haver-se presentat cap reclamació ni suggeriment, s’entendrà aprovat 

definitivament sense necessitat de nou acord. 

Tercer. Aprovada definitivament la derogació de l’article 17 i l’Annex 3 de l’ordenança, es 

publicarà el text dels articles derogats i l’annex en el Butlletí Oficial de la Província, 

entrant en vigència un cop transcorreguts quinze dies a partir de la total publicació. 

Així mateix, es publicarà en el tauler d’anuncis de la Corporació i web municipal  i 

s’inserirà el corresponent edicte en el Diari Oficial de la Generalitat i en el Butlletí d’ 

Informació Municipal, anunciant la referència del Butlletí Oficial de la Província en el qual 

s’hagi publicat íntegrament el text. 

Quart. Comunicar aquest acord a l’ Administració de l’ Estat i a la Generalitat de 

Catalunya, als efectes previstos en l’article 65.3 del Reglament d’ obres, activitats i 

serveis dels ens locals, dins del termini dels quinze dies següents a l’aprovació definitiva.  

******************** 
 
El secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 
 
El Sr. Carles Méndez explica que l’ordenança obliga als edificis d’habitatges a construir 
un espai on posar els contenidors però aquesta obligació ha quedat desfasada i amb 
l’actual sistema de recollida no cal, per això es proposa la derogació esmentada. 
 
Votació: 
 
S’aprova per unanimitat dels 17 membres assistents que integren el Ple de l’ajuntament. 
 
 
4.- Assumptes urgents. 
 
4.1.- Intervenció. Aprovació de reconeixement extrajudicial de Crèdit d'obligacions 
de l'expedient Núm. GENE2022005802 (X2022005896) 
 
ACORD D’APROVACIÓ DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT 

D’OBLIGACIONS DE L’EXPEDIENT NÚM. GENE2022005802 (X2022005896). 

Antecedents 

Vist l’acord de convalidació d’omissió de la funció interventora de la Junta de Govern 

Local de data 13 de juliol de 2022, en la qual es resolt continuar amb el procediment de 

reconeixement de les obligacions mitjançant l’aprovació d’un reconeixement extrajudicial 

de crèdit (REC), així com els informes existents a l’esmentat expedient, procedeix iniciar 

la tramitació del reconeixement extrajudicial de crèdit d’aquestes obligacions. 
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Votació: 
 
A favor:  14 ( PSC, ERC, VAeC, JUNTS i C’s) 
En contra:  2 (SOM) 
Abstenció:  1 (Christian Prat) 
 
 
5.- Precs i preguntes. 
 
El Sr. Christian Prat formula els següents precs i preguntes: 
- Sobre els recents talls de llum als municipis costaners i al nostre, pregunta si 
l’ajuntament s’ha adreçat a l’operador elèctric reclamant per les molèsties i danys 
ocasionats. 
- Sobre els propers nous protocols de la UE en matèria elèctrica i si l’ajuntament adaptarà 
les seves instal·lacions. 
- Demana que es faci una actuació a l’Av. 11 de setembre perquè hi ha una plaga de 
rates. Pregunta si hi ha un pla d’actuació per aquestes plagues. 
 
La Sra. Emma Gimbernat formula els següents precs i preguntes: 
- Quines gestions ha fet l’ajuntament en relació als esmentats talls de llum, per tal que no 
torni a passar i quins han estat els motius dels talls. 
- Trasllada una queixa dels veïns de l’Av. de Madrid pel trànsit de camions, diu que al ser 
un carrer estret es produeixen danys als vehicles estacionats. 
 
La Sra. Mònica Mir formula els següents precs i preguntes: 
- Un any més es queixen els veïns del terrenys bruts de matolls del c/ Llémena i prega es 
faci netejar. 
- Sobre l’elevat nombre de mosquits que hi ha a la riera de Treumal, entre el Caleta 
Palace i el c/ Empúries. 
- Sobre la queixa de la comunitat de propietaris de l’edifici Japet per la brutícia del carrer 
a Cavall Bernat i Marina, deguts als Kebabs oberts tota la nit. Demana una solució. 
 
La Sra. Pilar Rojas formula els següents precs i preguntes: 
- Trasllada queixes dels veïns de la zona d’estacionament de les autocaravanes perquè 
consideren que no hi ha prou vigilància, ja que hi ha autocaravanes més de 48 hores; hi 
ha altres vehicles que no són autocaravanes; es fa acampada i fan les necessitats a la via 
pública. 
- Demana que s’arrangin alguns rajoles de la vorera a l’Av. 11 de setembre cantonada c/ 
San Sebastià. 
 
El Sr. Joan Giraut formula els següents precs i preguntes: 
- Demana que es posi una senyal al camí de ronda de S’Agaró informant que els gossos 
han d’anar lligats i que es posin tanques més altes del costat de mar ja que fa uns dies va 
caure un gos a les roques i va morir. 
- Quant a les dunes a la zona de Riuet, diu que hi ha moltes queixes de veïns i demana 
que s’aplanin les dunes que han provocat els temporals. 
 
El Sr. Carles Méndez contesta el següent sobre les qüestions plantejades relacionades 
amb la seva regidoria: 
- Diu que, com ha dit en altres sessions, totes les instàncies es tramiten, i molt 
ràpidament, ja siguin solars amb matolls, problemes de rates, mosquits i altres. 
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- Sobre el terreny del c/ Llémena diu que és cert que hi ha matolls però no rates, el que hi 
ha són gats. Cada any s’ha de requerir a la propietat que és difícil de notificar. 
- Quant al gos que va caure al camí de ronda, diu que els gossos han d’anar lligats i ja hi 
ha un cartell que informa. L’amo del gos és qui ha de vigilar i portar-lo lligat. Li sap greu 
per l’amo però és responsabilitat seva. 
- Quant a les dunes a Riuet diu que és difícil perquè el mar va movent la sorra i no es 
tracta d’un problema de diners sinó de tipus de platja. 
 
La Sra. Montserrat Rovira contesta el següent sobre les qüestions plantejades 
relacionades amb la seva regidoria: 
- Quant a les rajoles de l’Av. 11 de setembre/San Sebastià, diu quin és el mètode de 
treball des de fa uns mesos: el paleta de la brigada repara les més urgents i la resta que 
pot esperar s’incorporen al pla de voreres. Diu que a dia d’avui estan totes les rajoles 
arreglades. Aprofita per fer una crida a la ciutadania perquè avisi a l’ajuntament quan vegi 
alguna rajola en mal estat, ella es compromet a reparar-les en un temps molt curt. 
 
L’alcalde contesta algunes preguntes formulades i complementa algunes explicacions 
que han donat els regidors: 
- Explica que la Junta de Govern d’avui ha acordat remetre un escrit a l’operadora 
elèctrica perquè no torni a passar i s’adoptin les mesures oportunes, així com més 
inversió. Explica l’origen del problema i la solució que es va donar per restablir la llum. Es 
tracta d’una avaria que creu que segurament tornarà passar, però una avaria és una 
avaria, diu. 
- Quants els protocol sobre matèria elèctrica de la UE, diu que quan aquests s’aprovin i 
siguin obligatoris s’hauran d’aplicar. 
- Sobre el trànsit de camions a l’Av. de Madrid diu no tenir-ne coneixement i ho traslladarà 
al cap de la policia local. 
- Quant a la brutícia de la zona de Cavall Bernat i la seva neteja, diu que aquí ja 
s’intensifica, com en altres zones amb més presència de gent i establiments. Diu però, 
que els titulars dels establiments també són responsables d’evitar que els clients embrutin 
la via pública. Diu que ja s’hi actua. 
- Sobre la zona d’estacionament de les autocaravanes diu que l’ajuntament no té 
capacitat per actuar-hi durant les 24 hores. Explica les funcions de l’agent cívic, i el seu 
horari que no cobreix les 24 hores del dia tots els dies de la setmana. Diu que la policia 
local ha de fer rondes quan no hi és l’agent cívic. 
- Sobre les dunes de Riuet, diu que certament com diu el Sr. Giraut, tot el poble s‘ha de 
tenir bé, però també s’ha de ser eficient. I l’eficiència vol dir obtenir el millor resultat amb 
la menor quantitat de recursos. Explica que tenim un contracte amb una empresa que fa 
els treball i que des del mes de maig s’hi ha actuat amb un cost d’uns 60.000.-€, ara el 
cost de tornar a moure la sorra seia d’uns 30 o 40.000.-€ i s’ha de procurar de que quedin 
hores per actuar d’aquí a final d’any. 
 
El Sr. Giraut demana que consti en acta el seu desacord amb aquest criteri d’eficiència 
que argumenta l’alcalde. 
 
Vist i plau       El secretari  
L’alcalde 
 

 




